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Nieuwsbrief 12, juni 2025 

Hoi allemaal, hierbij Nieuwsbrief 12. In deze Nieuwsbrief bijdragen van de bestuursleden, de TeCo met o.a. 

de zomerdrives, team nieuwe activiteiten met plannen voor het nieuwe seizoen, de puzzel en een interview 

met … Corine van Diest, lid van de beginnersgroep. 

Van de voorzitter 
Beste bridger, 

In een zonnig Italië met uitzicht op de Apennijnen schrijf ik dit stukje voor de nieuwsbrief. Het einde van 
ons clubseizoen komt eraan. Op 5 juni heeft de C-lijn een slotdrive en op 19 juni is de grote slotdrive waar 
de spelers van de C-lijn ook van harte welkom zijn. 
 
Sinds september vorig jaar hebben wij weer wekelijks twee zalen in gebruik dankzij het grote aantal 
deelnemers in de C-lijn. Met een afwisseling van theorie en bridgen leren zij steeds meer van het 
bridgespel. Dit alles onder de bezielende leiding van Leendert. Zonder zijn inspanning was het nooit gelukt 
om na de cursus van vorig jaar zo’n grote C-groep te krijgen. Inmiddels spelen zij dezelfde spellen als in 
de A- en B-lijn maar wel minder per avond. Leendert heeft inmiddels zijn plannen klaar voor het volgend 
seizoen. Voor de levensvatbaarheid van Leids Doublet is deze uitbreiding met een C-groep essentieel. 
 
Het team nieuwe activiteiten heeft inmiddels een aantal ideeën over hoe Leids Doublet nu en in de 
toekomst een aantrekkelijke bridgeclub kan blijven, ook voor beginnende bridgers. De ervaring met de 
deelnemers aan de bridgecursus vorig seizoen en de huidige C-groep laat zien dat beginners tijd nodig 
hebben voor aansluiting bij de spelers in onze B-lijn. Speciale aandacht voor de groep beginners is dan 
ook zeker nodig. Elders in de nieuwsbrief kan je daar meer over lezen. 
Ik wens iedereen mooie zomermaanden en fijne bridgemomenten op onze wekelijkse zomerdrives die 
vanaf woensdag 2 juli van start gaan. 
 
Penningmeester 

Naar verwachting blijft de financiële situatie van Leids Doublet ook na het seizoen solide. Waar een klein 
verlies begroot werd zal het uiteindelijke resultaat toch positief zijn. Vooral de contributie inkomsten zijn 
duidelijk hoger dan voorzien, en dit is voornamelijk te danken aan het succes van de beginnersgroep. 
De zondagmiddagdrives zijn inmiddels afgelopen. De animo is hier vergeleken met vorig jaar iets 
teruggelopen. Maar hoewel we dit jaar ook zaalhuur moesten betalen zijn de inkomsten en uitgaven voor 
de zondagmiddagdrives toch in balans gebleven. 
 
Secretaris 

Op dit moment heeft onze vereniging 132 leden. Een record voor Leids Doublet. Inmiddels hebben een 
aantal leden zich afgemeld voor volgend seizoen. Afmeldingen en wijzigingen van niet-spelend naar 
spelend (of andersom) graag voor 10 augustus doorgeven via bestuur.bcleidsdoublet@gmail.com. Andere 
wijzigingen, zoals adres, e-mail, telefoonnummer kan je zelf aanpassen via mijnbridge.nl of ook via je de 
e-mail doorgeven.  

mailto:bestuur.bcleidsdoublet@gmail.com
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Van de Teco 

Uitslagen interne competities 

Uitslagen interne competities: sommige competities zijn alweer een hele tijd geleden, maar hier zijn dan 

toch de verschillende erepodia: 

 

Knock-Out viertallencompetitie (14 nov – 12 dec): 

1.  Goudswaard (Huib & Kees met Ad & Hans vd G)  

2. Vrieze (Maarten & Rob met Cor & Frans)  

3. Nolting (Els & Ivo met Sean Adams & Timo Zwerver (beiden PAS))  

 

Kerstdrive 2024 (19-dec): 

Individueel:   Paren:     C-lijn: 

1. Hans vd G   1. Ellen & Raymond   1. Pauline & Yolanda 

2. Alain   2. Jan & Kees    2. Paulina & Tineke 

3. Ad vd G   3. Herman & Stephan   3. Ronald & Ton 

 

Paren I (2 – 30 jan): 

A-lijn:       B-lijn: 

1. Truus & Ron      1. Maaike Valkenburg & Harry 

2. Eric & Frits      2. Erik & Peter de V 

3. Ad & Hans vd G     3. Renée & Karel 

 

Butler II (6 feb – 6 maa): 

A-lijn:       B-lijn: 

1. Truus & Ron      1. Emil & Hans & Ron 

2. Huib & Kees      2. Jacqueline & Wendy 

3. Jan & Kees      3. Hetty & Arie 

 

Patton viertallen (13 maa – 10 apr): 

1. Holleman (Eric & Frits met Erik & Peter de V) 

2. Goudswaard (Huib & Kees met Ad & Hans vd G)  

3. Mok (Renée & Karel met Dik & Ivo)  

 

Paren II (14 apr – 8 mei): 

A-lijn:       B-lijn: 

1.  Truus & Ron      1. Jetty & Paul 

2.  Herman & Stephan     2. Anke & Wim 

3.  Huib & Kees      3. Jacqueline & Wendy 

 

Op dit moment nadert de derde butler competitie zijn ontknoping met veel lijn-wisselingen, omdat na 
elke avond een totaalstand wordt opgemaakt die als basis voor de volgende avond dient. 
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Slotdrive 
Op donderdag 19 juni is de jaarlijkse slotdrive; hiervoor ontvangen jullie nog een aparte uitnodiging. Een 
speciale oproep aan alle (niet-spelende) leden om gezellig mee te komen kaarten/borrelen. Ook beginners 
uit de C-lijn zijn van harte uitgenodigd om mee te komen doen. 
 

Zomerdrives 

Op woensdag 2 juli beginnen dan weer onze jaarlijkse zomerdrives die zoals altijd volgens de butler telling 
worden gespeeld. Je kan je van 2 juli t/m 13 augustus plaatsen voor de finale op 20 augustus. Plaatsing 
gebeurt weer op basis van het aantal behaalde bidcoins. Aanvang is om 19.30 uur.  Voor alle details, zie 
onze clubwebsite. 
Het is aan de inzet van Truus te danken dat ook dit jaar weer een aantal topspelers na afloop van de 
speelavond een clinic geven. Er zal met ze worden afgesproken dat er niet alleen maar op topniveau 
discussie plaats vindt. De volgende personen (datum en naam zijn onder voorbehoud) zullen een clinic 
geven: 2/7 – John van der Wiel, 9/7 – David Kok, 16/7 – Leo Huvers, 23/7 – Paul van Cuyk, 30/7 – Gé 
Sprinkhuizen, 6/8 – Louk Verhees, 13/8 – Leendert Paape, 20/8 – Roefi Vilier. 
 

Team Nieuwe Activiteiten 

Sinds begin 2025 is het team Nieuwe Activiteiten weer leven ingeblazen met Hans van Weeren als 
voorzitter (en schakel naar het LD-bestuur) en Ad van den Kommer, Arnold Oostveen, Cor Smit en Truus 
van der Spek als leden. We zijn begonnen te inventariseren wat in onze ogen zoal plus- en minpunten zijn 
en hoe we de minpunten kunnen aanpakken. Sommige zaken vergen een lange adem, andere gaan wat 
soepeler.  
 

• Inrichting zaal. Hans gaat in overleg met bestuur van VEDL na wat we kunnen doen om de zaal 

gezelliger te maken. Misschien wat rommel (rekken en kasten) eruit en kunstplanten e.d. en een 

goede geluidsinstallatie erin. Inmiddels is er een bibliotheekkast van Crash en worden er plannen 

uitgewerkt om deze voor alle bridgers goed te ontsluiten (niet zozeer de kast zelf, maar de inhoud 

daarvan). 

• Stopmoment. Sommige leden vinden de eindtijd een probleem. Eerder beginnen lijkt geen optie, 

onder meer door het parkeertarief van de gemeente, maar wat meer discipline en variabel stoppen 

wel. In de eerstkomende ADV leggen we een aantal opties aan de leden voor. 

• Nieuwe leden. De bridgecursus die vorig seizoen van start ging is inmiddels uitgegroeid tot de C-groep. 

De huidige groep zal gedurende het komend seizoen verder integreren in de club middels een C-lijn, 

waarbij langzaam het aantal spellen en rondes worden opgevoerd. Te zijner tijd is ook introductie van 

‘coaches’ een optie. Voorstel is vanaf januari een nieuwe beginnerscursus te starten. Werving kan 

plaatsvinden via bibliotheken, folders in de Mors, aanschrijven van onze kennissen, regionale media, 

enz.  

• LD-weekend. In het kader van het eerste LD-lustrum leek het ons een goed idee een weekendje uit te 

organiseren. Inmiddels zijn alle enquêteresultaten verwerkt. Er lijkt voldoende animo. Oktober en 

april komen als meest geschikte maanden uit de bus. We gaan op zoek naar een geschikte locatie 

tijdens een geschikt weekend; gezien het grote aantal voorkeuren voor een eenpersoonskamer zal 

dat nog even puzzelen worden. Gelukkig kregen we ook een aantal suggesties binnen. Aan degenen 

die aangeven mee te willen, presenteren we dan een aantal opties voor de ins en outs van dit 

weekend. Oud-leden krijgen bericht over de datum, zodat zij zich kunnen opgeven. Introducés zijn 

welkom. 
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• LD-lustrum. Los van het weekend komt er natuurlijk ook een feestelijk eerste lustrum. De organisatie 

hiervan is in handen van het bestuur. Rob van Leeuwen, Truus van der Spek en Corinne van Diest 

hebben zich aangemeld voor de lustrumcommissie. Wil je meedoen, geef je dan op bij Rob. 

• Het team staat uiteraard open voor ideeën. Je kunt mailen of appen naar Truus (spekgvd@euronet.nl 

of 0628232271). 

 
Bridgepuzzel 
Hieronder weer een puzzel. Oplossing onderaan de Nieuwsbrief. Puzzel eerst zelf.  

 

 

Na dit bijzondere biedverloop start West met ♥3. Wat is je speelplan?  

 

Beginnersgroep  
Op 12 september 2024 startte de beginnersgroep. Er hadden zich 40 deelnemers aangemeld. Hiervan 
bleken 7 deelnemers toch niet of nauwelijks in staat op de donderdagavond aanwezig te zijn. In de loop 
van het seizoen zijn nog 5 nieuwe deelnemers aangesloten. In totaal zijn er 33 avonden georganiseerd. 
Dit waren 16 speelavonden en 17 thema-avonden. Het gemiddeld aantal deelnemers was 24. Ronald 
Niese verdient een speciale vermelding, hij heeft geen enkele avond gemist! Een aantal deelnemers heeft 
ook meegespeeld met de Kerstdrive, zondagmiddagdrives en het Eindejaarstoernooi van DCL.  
Aan het eind van het seizoen is er een inventarisatie geweest over het volgende seizoen. Hierbij hebben 
bijna 40 deelnemers de optie “Ik weet vrijwel zeker dat ik volgend seizoen doorga” aangevinkt. Een deel 
geeft aan voornamelijk op de thema-avonden te komen. Met dit mooie resultaat ben ik natuurlijk zeer 
blij. En het geeft mij weer energie voor het volgend seizoen. 
 
In komend seizoen zullen een aantal wijzigingen plaatsvinden. De exacte invulling wordt bekend in 
september. De wijzigingen hebben vooral betrekking op de speelavonden. Dit worden C-lijn competities 
met dezelfde, maar lager aantal, spellen als A- en B-lijn. In het afgelopen seizoen hebben een aantal 
spelers van A- en B-lijn geholpen bij de thema-avonden. Ook volgend seizoen hoop ik op deze steun. 
 

 

  

mailto:spekgvd@euronet.nl/
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Op bezoek bij ….. Corine van Diest 

Door: Leendert 

Deze keer een gesprek met Corine, deelnemer van de beginnersgroep sinds februari 2024 en lid van de 
lustrumcommissie. Dus de hoogste tijd voor een nadere kennismaking met Corine. Ik word hartelijk 
ontvangen bij Corine thuis in de Merenwijk en voorgesteld aan haar dochter, Noor, die even op bezoek 
was met haar 4 maanden oude dochtertje Sophietje. 
 
Hoi Corine, Sophietje was één van de twee recent geboren kleinkinderen? 
Ja, zij is het eerste kind van Noor. Bij mijn zoon Daan is in april zijn tweede zoontje geboren. Hij is vorige 
week met de oudste van 2 jaar een weekje komen logeren omdat hij voor zijn werk in Nederland moest 
zijn. Elke maand is hij er wel een keer gelukkig. Hij woont met zijn gezin in Pellegrue, een plaatsje in de 
buurt van Bordeaux. Ik zeg altijd de ene woont op 12 minuten fietsen en de ander op 1200 km 
rijden/vliegen. 
 
Kom jij uit deze omgeving? 
Nee, ik kom uit Eindhoven en heb daar mijn jeugd t/m de middelbare school doorgebracht. Dus blij met 
kampioenschap van PSV? (Gesprek vond plaats 1 dag na de laatste wedstrijd). Nee, allereerst interesseert 
voetbal mij op dit moment niet meer echt. In Eindhoven heb ik tijdens mijn middelbare schooltijd zeker 
rondgehangen op de tribune van de “boeren”. En in Leiden hadden we als gezin 2 supporterskaarten bij 
……Ajax. Heel gezellig: lauw bier drinken en gewoon wat ouwehoeren in de Arena. Dit hield op toen de 
kinderen uitvlogen, jammer, maar ik heb er wel hele leuke herinneringen aan. 
 
In de tijd na mijn eindexamen in 1976 verhuisden mijn ouders naar Voorschoten. Ik wilde Pedagogiek 
studeren in Utrecht. En nu zat ik opeens in Voorschoten hoewel ik daar zelf niet echt heb gewoond. De 
studie plaatsingscommissie besliste dat de studie in Leiden gevolgd moest worden. Daar was ik niet zo blij 
mee, want mijn Eindhoven-vriendenkring ging vooral in Utrecht studeren en het was lastig om zo de 
contacten aan te houden. Ik ben wel vrijwel direct op kamers gegaan in Leiden en had er al snel een nieuw 
sociaal leven. 
 
En die studie voltooid en in het vakgebied gewerkt? 
Ja, maar na de eerste 3 jaar had ik wel twijfels om door te gaan. Het was zo theoretisch, ik ben toch even 
geswitcht. Ik had mijn kandidaats gehaald en je kon met elk willekeurig kandidaatsdiploma na een 3 
maanden durend programma een doctoraalstudie Bedrijfskunde starten. Dat was op een interfaculteit 
tussen Leiden, Delft en Rotterdam. 
 
Dat meen je niet! Dat heb ik ook gedaan, nadat ik mijn kandidaats Wis- en Natuurkunde had gehaald. 
Wanneer speelde dit? 
September – December 1976. 
 
Ongelooflijk, ik ook! Dan moeten we bij elkaar in de collegezaal hebben gezeten. Ben je daarna ook 
doorgegaan met Bedrijfskunde? 
Nee, ik werd door oudejaars overtuigd door te gaan met Pedagogiek, want het doctoraal deel zou veel 
interessanter zijn. Je kiest namelijk een specialisme en dat werd Orthopedagogiek. Je leert dan leer-, 
ontwikkelings- en opvoedingsproblemen bij kinderen te begrijpen en te behandelen. Dat is mij heel goed 
bevallen. 
En in dat vakgebied ben ik ook aan het werk gegaan. In eerste instantie binnen de vakgroep 
Orthopedagogiek van de universiteit en later bij het Centrum Kinder- en Jeugdpsychiatrie Curium in 
Oegstgeest. Ik ben daar nooit meer weggegaan. Ik wilde op zich wel doorgroeien van GZ-psycholoog naar 
klinisch psycholoog. Maar in 2003 overleed mijn man en door de combinatie werk, zorg voor 2 
opgroeiende kinderen en nog wat andere mantelzorg taken was voor de benodigde opleiding geen ruimte 
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in mijn leven. En uiteindelijk heb ik 43(!) jaar met veel plezier gewerkt bij het LUMC, waar Curium 
onderdeel van is geworden, en ben ik sinds 2 weken met pensioen. 
 
Keek je uit naar je pensioen en bevalt het? 
Nee, ik was daar niet zo mee bezig. Ik was wel de laatste jaren steeds iets minder gaan werken maar ik 
kon voor mijn idee nog best wel een tijdje mee. Maar nu het zover is bevalt het prima. De dagen helemaal 
zelf kunnen indelen. Was eerder al vrijwilliger bij de dierenambulance geworden, en me aangesloten bij 
een leesclub via de bieb, en begonnen met sporten, Zilverfitness. Dat is een speciaal programma voor 
senioren, in een kleine groep van 12 deelnemers en een vaste coach. Dat kan ik nu vaker per week 
doen. Niet dat ik zo sportief ben, ik heb meer het gevoel dat het nodig is voor de oude dag. Op de 
middelbare school heb ik nog wel getennist, gehockeyd en ben ik in de zomer regelmatig op zeilkamp 
geweest en heb later met mijn man en kinderen regelmatig gezeild en geskied. Maar ik zou nu best wat 
meer kunnen bewegen….. 
 
Heb je je man op via een zeilkamp leren kennen? 
Nee, op een andere manier. Ik woonde als student o.a. op de Klikspaanweg. Ik stond een keer in de keuken 
en keek door het raam naar het tegenoverliggende gebouw en daar stond ook iemand in de keuken voor 
het raam. Ik dacht “wat een leuke man”. We kwamen elkaar later in het uitgaansleven tegen en dat gevoel 
bleek wederzijds te zijn, hij had zoiets ook over mij gedacht en toen ging het snel tussen ons. Best 
bijzonder. 
 
Hoe ben jij bij bridgen gekomen? 
Niet specifiek gezocht, het kwam langs. Ik zag in januari vorig jaar een artikel in het Leids Nieuwsblad en 
dacht dat is misschien wel wat. Met name het sociale aspect van bridgen sprak mij aan. 
Ik vind het heel leuk, maar best wel moeilijk. Je hebt de volle concentratie nodig. Ik kan merken dat als ik 
een drukke week heb, het minder goed gaat. 
 
Wist je iets over bridge of andere kaartspellen? 
Mijn ouders speelden het, maar dat volgde ik niet zo toen ik nog thuis woonde. Bij mijn schoonouders 
werd wel veel gebridged. Dat was niet direct een aanbeveling hoe het daaraantoe ging. Mijn 
schoonmoeder was fanatiek en kon nogal eens “fijntjes” aan haar man uitleggen wat hij beter kon doen. 
Niet zo gezellig. 
 
Terwijl ik wel dol ben op spelletjes. In mijn jeugd was zaterdagavond altijd spelletjesavond. Ik was de 
jongste - nakomertje- van 4 meiden en ging op zaterdagochtend met mijn vader mee naar de stad. Dan 
kochten we een bos bloemen voor mijn moeder en een taartje voor in het weekend. Op zaterdag aten we 
altijd “makkelijk”. Mijn zussen gingen daarna uit maar eerst was het tijd voor een spelletje met taart. Hun 
vriendjes deden ook vaak mee. Daarna mochten ze pas uit en moest ik naar bed. Waren wel heel gezellige 
avonden altijd. 
 
In mijn eigen gezin hebben we ook altijd veel spelletjes gedaan. Was veel aanloop. De kinderen speelden 
van alles, door hen weet ik iets van klaverjassen, maar ik mocht alleen meedoen als ze iemand 
tekortkwamen hahaha. Heel gezond. Spellen die heel lang duren, zoals Risk en Kolonisten van Catan 
spreken mij niet zo aan. En dat vind ik ook zo leuk aan kaartspellen en dus bridgen: telkens weer een 
nieuw spelletje en je stopt ermee wanneer je wilt. 
 
Heb je nog tips of wensen voor de opzet voor volgend seizoen? 

Allereerst ben ik blij dat vrijwel de hele groep doorgaat. Ik vind het een leuke groep, die jij enthousiast 
hebt gekregen voor bridgen. Volgens mij kost het jou veel tijd. Je bent zeker ook met pensioen? Klopt.  
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Ik vind wel dat men soms iets losser, ontspannen mag zijn bij het bieden of spelen. Ik heb de indruk dat 
mensen soms bang zijn om iets fout te doen. En dan bijvoorbeeld heel snel naar de systeemkaart of het 
lesmateriaal grijpen. Volgens mij leer je meer van fouten te maken. Ook hoor ik wel dat “het kastje” stress 
oplevert en dat er liever zonder wordt gespeeld. Dat heb ik zelf soms ook, zeker als ik moe ben. Maar ik 
kijk in ieder geval uit naar het volgende seizoen. Echt leuk dat ik hiermee ben begonnen. 
 
Corine, bedankt voor dit gezellige kennismakingsgesprek en veel succes met de organisatie van het 
lustrum. 

 

Oplossing puzzel 

 

Na dit bijzondere biedverloop start West met ♥3. Wat is je speelplan?  

Je troeft de ♥ en trekt troef, West heeft 3 troeven en Oost heeft er 1. Je speelt ♦3. West bekent niet! Je 

ontkomt helaas niet meer aan de 2♦ verliezers. Wat is het goede plan? 
 

 

Dit is het hele spel. Kijk of je nu de oplossing ziet. 
 

Je enige probleem is een 5-0 ♦ zitsel. De kansen op 5♦ bij Oost is veel groter dan andersom. Je trekt 2* 

keer troef en vervolgens speel je ♦3. West schiet er niets mee op wanneer hij troeft. Je kan dan altijd nog 

1♦ in dummy troeven. West gooit een ♥ weg. Je neemt ♦H en speelt ♦10, gedekt met ♦B en Zuid bukt! 

Oost kan geen troef meer spelen en jij kan nog een ♦ troeven in Noord. 6♣ Contract. 

De ♥3 start was al een waarschuwing voor het ♦ zitsel.  


